
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

43. Týždeň 

Pondelok 21.10. : 

V pondelok sa pracovníci VPP hneď ráno pustili do riešenia plného 

kontajnera na cintoríne a vyčistenie jeho okolia. Po vyčistení okolia od 

smetí sa pustili do osadenia nových kociek pod druhý kontajner, ktorý 

tam už ostane na dlhšie, ale minimálne tento „dušičkový čas“  

V pondelok doobeda bola pracovníčka obce spolu s jednou našou 

spoluobčiankou na nákup látky na katafalk a sedačky lavičiek.  

V pondelok ráno prišlo do školy uhlie, ktoré som už nemal v pláne 

objednávať, ale situácia s verejným obstarávaním na školu sa trochu 

predlžuje a tak treba reagovať. V každom prípade  sa ide projekt 

rekonštrukcie realizovať, ale nie v termínoch, ktoré by som si 

predstavoval.  

Doobeda som mal dlhodobo plánované stretnutie s reprezentantom 

spoločnosti, ktorá ponúka software pre samosprávy. Tento software 

sa volá Dcom a je to skratka „dátové centrum obci a miest“ a je to 

projekt ZMOS- u a Ministerstva financií a jeho existencia je navyše 

zakotvená priamo v zákone. Tento software je riešený dlhodobo 

a mnoho samospráv ho už používa, ale po ich skúsenostiach sme sa 

chceli vyhnúť počiatočným problémom. V každom prípade teraz už 

software prešiel všetkými „detskými chorobami“ a budeme ho 

používať vo verzii Dcom mini aj u nás na úrade. Výhody vidím hlavne 

v úspore času pre občanov, kde nebude treba žiadať niektoré 

dokumenty a možnosti lepšie komunikovať v elektronickej podobe 

s úradmi na Slovensku.  

Poobede som mal stretnutie v dome smútku ohľadom nového 

katafalku resp. jeho zahalenia novou čiernou látkou. Výsledok bude na 

základe rozhovoru a predstavenia mojej vízie určite pekný a dôstojný.  

Poobede som mal telefonicky dohodnuté stretnutie s riaditeľkou 

Základnej školy ohľadom nácviku programu na nedeľu.  



Pani riaditeľka ma informovala aj o stredajšom tekvicovom dni 

v priestore školy, že ho budú robiť spoločne s škôlkou. Preberali sme 

veľa tém aj s ohľadom na plánovanú rekonštrukciu budovy školy 

a aktuálne problémy a potreby školy.  

V pondelok poobede som zavítal do nášho klubu dôchodcov na 

návštevu. Bol som veľmi vďačný za vrelé privítanie a rozhovory 

s našimi seniormi. Rozprávali sme sa aj o nedeľnom programe 

k mesiacu úcty k starším.  

Neskôr poobede som mal stretnutie s našim elektrikárom ohľadom 

poškodeného pripojenia elektrickej energie. Spísali sme si veci, ktoré 

treba kúpiť a dohodli si ďalší postup.  

 

Utorok 22.10. : 

V utorok pracovníci VPP pokračovali v kálaní dreva za obecným 

úradom. Nakoľko bolo pekné počasie, využilo sa to aj na natieranie 

lakom foršne, ktorá bude na pieskovisku detského ihriska.   

Hneď ráno som mal stretnutie s pani poslankyňou Lahutovou, s ktorou 

sme preberali zlú sociálnu situáciu jednej našej spoluobčianky a ako by 

sme jej vedeli konkrétne pomôcť. Pre citlivosť prípadu nejdem 

zverejňovať viac, ale snažili sme sa nájsť najvhodnejšiu cestu pomoci aj 

z peňazí súkromných a aby to malo celé význam.  

Doobeda som bol v Turčianskych Tepliciach súkromne na svojom aute 

na návšteve lekára. Túto cestu som využil na odovzdanie podkladov na 

spoločnú úradovňu, prebratie poukážok pre dôchodcov na nedeľu 

a nákup materiálu v elektre.    

V utorok prišla aj hlavná kontrolórka obce a preberali sme spolu 

aktuálne veci a povinnosti, ktoré si treba splniť. 

V utorok sme riešili aj verejné obstarávanie na multifunkčné ihrisko, 

ktorého projekt sme schválili na poslednom obecnom zastupiteľstve. 

Firma cez ktorú robíme verejné obstarávanie chcela za vypracovanie 

verejného obstarávania cca 600 eur a tak sme sa rozhodli, že to 



spravíme sami a aj sa nám to spolu s ekonómkou obce podarilo. Tu by 

som chcel ešte raz veľmi poďakovať ekonómke za aktívny prístup 

a hospodárne nakladanie s financiami obce.  

Poobede som mal telefonát so znalcom ohľadom pozemkov pri 

cintoríne a potreby vyhotovenia znaleckého posudku. Dohodli sme sa 

na stretnutí na štvrtok. 

Poobede sme spolu s pracovníkom obce a trénerom mládeže 

namontovali umelé osvetlenie na ihrisku. Lampy sme namontovali na 

nové stĺpy a využili sme pri tom káble, ktoré sme mali na červenom 

ihrisku, kde sa nevyužívali. V každom prípade je to ďalší krok dopredu 

pre obec a možnosti trénovania A tímu a rovnako aj mládežníckych 

kategórii. Svetlo určite využijeme aj na iné akcie, ktoré sa budú konať 

na futbalovom ihrisku.   

Streda 23.10: 

 

V stredu pracovníci VPP pokračovali v kálaní dreva za obecným 

úradom. Prichystali aj drevo do kinosály, tak aby tam bolo v nedeľu 

teplo. Nakoľko je kinosála veľká, začalo sa s postupným prekurovaním. 

Ráno začali deti s prvotným nácvikom programu na nedeľné 

vystúpenie.  

Doobeda sme začali pripravovať kinosálu na akciu vrátane 

pozametania a umytia podláh. Rozmiestnenie stolov sme zvolili tak, 

aby každý dobre videl a zároveň aby to esteticky vyzeralo pekne.  

Poobede bol v škole tekvicový deň, kde si detičky spolu s rodičmi 

vyrezali krásne tekvice a prítomnosť rodičov sa využila aj na rodičovské 

združenie. Ja som využil čas na namontovanie respektíve sfunkčnenie 

projektora v triede. O tomto projektore som písal v mojich článkoch už 

dvakrát a teraz došlo po namontovaní držiaka a nastavení správnej 

vzdialenosti s IT technikom aj k sfunkčneniu celého projektora.  

Hneď som sa presunul na posledný domáci futbalový zápas našich 

žiakov v tomto kalendárnom roku. Veľmi ma tešila návšteva 



a predvedený výkon, aj keď výsledok na svetelnej tabuli tomu 

nezodpovedal. Myslím, že predvedený výkon je zárukou do najbližších 

zápasov a skóre sa bude zlepšovať v náš prospech.  

Večer som ešte poslal z domu doplnenie na 3 projekty, ktoré bolo 

treba poslať do polnoci na Enviromentálny fond. Podmienky sme 

splnili už len počkať na výsledok.   

 

Štvrtok 24.10: 

Vo štvrtok pracovníci VPP dokončili kálanie dreva za obecným úradom 

a všetky piliny, ktoré vznikli za celý čas odviezli do školy, kde sa spália 

spolu s uhlím. 

Ja som bol spolu s pracovníčkou obce v Turčianskych Tepliciach na 

nákup potrebných vecí na nedeľu. Cestu sme využili na vytvorenie 

dotačného účtu, ktorý je potrebný na splnenie podmienky na čerpanie 

dotácie na multifunkčné ihrisko.  

Vo štvrtok som sa ešte stretol so znalcom ohľadom znaleckého 

posudku na pozemky pre plánovanú IBV pri cintoríne.  

 

Piatok 25.10.: 

V piatok pracovníci VPP upratovali za obecným úradom priestor po 

kálaní dreva a vyhrabávalo sa tam aj lístie zo stromov. 

Hneď ráno sa začala generálka na nedeľné vystúpenie detičiek zo 

Základnej a Materskej školy Sklené.  

Ja som mal medzitým stretnutie so všetkými zamestnancami 

a dobrovoľníkmi, kde sme si dohodli konkrétne úlohy a rovnako aj 

scenár, podľa ktorého pôjdeme v nedeľu na vystúpení. Veľmi ma tešilo 

ako všetko „klapalo“, ale keď chcú všetky strany, aby to išlo, tak to 

pôjde.  

Doobeda som mal dohodnuté stretnutie v obci s predstaviteľom SAD 

Žilina ohľadom umiestnenia označníkov na autobusových zastávkach. 



Prešli sme si všetky zastávky v obci vrátane nešťastne umiestneného 

stĺpu pri obecnom dome a stĺpu pri bytovkách. Zástupcovia SAD sami 

zhodnotili, že umiestnenie stĺpu ku oknu bolo zlé a premiestni sa. 

Rovnako umiestnenie stĺpu na zastávke pri bytovkách je nevhodné 

a pôjde viac ku hranici pozemku smerom na horný koniec.  

Doobeda nám bol pomôcť báger z Koinionie Jána krstiteľa Sklené, 

ktorý nám vykopal drážku na kábel za obecným úradom kde bude 

kábel na „červené ihrisko“. Dohodli sme sa na tom, že keď príde 

najbližšie vykope jamy na dva stĺpy a bude to kompletne hotové. Chcel 

by som oceniť formu spolupráce s bágristom a jeho ochotu pomôcť 

v rámci dobrých vzťahov s touto organizáciou v obci.  

Poobede sme spolu s pracovníčkou obce dokončili výzdobu sály 

obecného domu a s výsledkom som bol naozaj spokojný. Dohodli sme 

sa, že v nedeľu sa nachystá občerstvenie spolu s nápojmi na stôl 

zhruba 2 hodiny pred začiatkom a rozišli sme sa domov.  

V piatok poobede som absolvoval ukončenie jesennej časti sezóny 

mladých futbalistov v obecnom dome (v osvetovej besede) v Sklenom. 

Veľmi rád som prijal pozvanie na toto slávnostne ukončenie 

a vychutnal som si tam atmosféru, ktorá tam vládla. Na tomto stretnutí 

sme sa zhodli na ochote organizovať aj nejaký ďalší turnaj v blízkej 

dobe, o čom budeme samozrejme vopred informovať.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

Tento týždeň bol obdobím bilancovania pre miestny futbalový klub ŠK 

Sklené. 

Žiaci odohrali svoje posledné domáce stretnutie v stredu a vonkajšie 

na Malom Čepčíne v piatok. Obidve žiaľ prehrali, ale výkon 

nezodpovedal skóre. Keď si predstavíme, že 3. augusta bol len prvý 

tréning, tak je to aj tak veľký úspech a som veľmi rád, že sa to spolu 

s pánom trénerom podarilo. Vďaka patrí samozrejme aj všetkým 

rodičom za to , že investujú svoj čas a námahu pre svoje deti. 

A mužstvo tiež odohralo v nedeľu svoj posledný zápas v kalendárnom 

roku a výsledok naozaj potešil.  

Zápas sa mal hrať 10 :30 tak ako to bolo naplánované ale pre sobotnú 

svadbu nášho futbalistu sa to presunulo na 14 :00. Aká bola 

návštevnosť neviem, lebo obec mala dlhodobo plánovanú akciu pri 

príležitosti Mesiaca úcty k starším, ale určite sa to dozviete od 

nejakého „overeného zdroja“. 

V nedeľu, ako som už spomínal sa konalo aj posedenie pre našich 

seniorov pri príležitosti mesiaca úcty k starším. Celé kultúrne podujatie 

obohatili svojim vystúpením detičky zo Základnej a Materskej školy 

pod vedením učiteliek. Mne osobne sa program veľmi páčil a aj 

posedenie po skončení oficiálneho programu prebehlo vo veľmi dobrej 

atmosfére. Ocenili sme seniorov, ktorí mali okrúhle jubileum a 90 

ročnú občianku, ktorá nemohla prísť osobne, sme boli s pani 

matrikárkou navštíviť osobne u nej doma. Múdrosť našich seniorov si 

treba vážiť a využiť ich životné skúsenosti.  

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     28.10.2024 


